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Hei. 

I forbindelse med utbyggingen av Lonena har jeg ønske om at dere ikke tillater bygging 

av boliger med innsyn i aktivitetsløypa. 

Aktivitetsløypa er en høyt verdsatt skatt for meg og min familie. Vi går på tur med 

hunden der, går med venner/familie, og det som gjør løypa så flott er at den er ute i 

naturen. En kan se nye ting hver gang, for naturen endrer seg med årstidene. Og de en 

møter på i løypa smiler og hilser. Jeg kommer også i kontakt med nye mennesker der, 

møter ofte på fremmede som en slår av en prat med. Det gjør oss mennesker godt å få 

være ute i naturen og bevege oss, og at grusveien finnes der gjør området så lett 

tilgjengelig for alle. 

Av og til tar jeg meg en joggetur i løypa, og da ønsker jeg ikke å føle meg beglodd fra 

boliger rundt løypa når jeg sjangler avgårde, rødsprengt og lite delikat. Tror det er flere 

enn meg som kanskje sliter litt med vekten og virkelig trenger løypa som den er. Jeg 

ville aldri finne på å jogge rundt Kvassnesstemma, der er for mange hus rundt slik at en 

føler seg beglodd. 

Og som nær nabo til området frykter jeg for trafikkøkningen som vil komme på veiene 

der ungene våre ferdes, til og fra skole, aktiviteter og venner. 

Hvis det skal bygges boliger bør de komme som en forlengelse av Orresteinen, mot Isdal, 

og med en ekstra innkjøring fra nordsiden av rundkjøringen på Isdal. 

Hilsen Ingunn Isdal, 

Orresteinen 5C. 

  


